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SOLNA FÄLTRITTKLUBB   
Järvavägen 7 
170 79 Solna 
www.sfrk.nu 

TID:     2023-09-11 18.00-19.30 
PLATS: Cafeterian, Gröna Ridhuset 
 
 

Närvarande:  
Sara Skullered (Ordförande) 
Annette Alkebo (Utbildningskommittén) 
Jessica Öhman (Fastighetskommittén, TK) 
Sofia Lundberg (Vice sekreterare)  
Lena Erneling Albers (Medlemsansvarig) 
Agnes Lindström (Ungdomsledamot, USEK) 

Ej närvarande: 
Tilda Moodysson (Ungdomsledamot, USEK) 
Karin Wennerholm (Kassör) 
Berit Berggren (Sekreterare, suppleant) 
 

Johanna Blückert (Lokstödsansvarig, suppleant) 
Nina Cromnier (Vice ordförande, TK) 
Susanne Darbring (Fastighetskommittén) 
Lennart Sandqvist (Fastighetskommittén), del av möte 
 
 

§ 1  MÖTETS ÖPPNANDE 
Sara Skullered förklarar mötet öppnat.  
 

§ 2  VAL AV JUSTERINGSPERSON 
Lena Erneling väljs att jämte ordförande justera protokollet. 
 

§ 3  FASTSTÄLLANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTA 
Föredragningslistan godkänns. 
 

§ 4  FÖREGÅENDE PROTOKOLL   
Godkännande av föregående protokoll bordlägges till nästa möte.  
 

§ 5  NYINVIGNINGSSHOW GULA RIDHUSET 3/9  
Invigningen av gamla ridhuset är nu genomförd och generellt sätt gick allt väldigt bra! 
Följande feedback har inkommit till styrelsen:  
• Genomförande: Fantastiskt bra! Många var delaktiga. 
• Program: Bra variation och bra underhållning. Dock kunde det varit bra om några mer 

fartfyllda saker låg tidigare i programmet. Eventuellt kunde programmet ha varit kortare och 
mer kondenserat. Pausen borde kanske ha tagits bort? 

• Tidpunkt: Programmet pågick från 10.30-13, dvs under lunch. En del personer gick i pausen, 
och vi tror att det kan vara för att man behövde få mat och kanske även gå till nästa aktivitet. 
Till kommande aktiviteter kan det vara önskvärt att ha programmet antingen förmiddag eller 
eftermiddag. 

• Det var en lång dag (08.00-16.00) för de barn och ungdomar som deltog under dagen. Det 
hade därför varit bra om de fått någon mat, t ex korv och bröd för att orka hela dagen.  

• Showen startade 11.00 i inbjudan stod det 10.30, ett förtydligande kring tiderna kunde 
eventuellt varit bra.   

• Ljudet: Bra om det finns ”ljudvakt” som kollar ljudet från flera ställen under själva showen. 
(Ljudvolym hade prövats fram, men ändrades när musiken spelade.) 

• Musik: Fullösning med musik funkar inte under showen. Ska man ha musik, behöver man ha 
mixerbord (och spellista). 

• Foton: Bra att ha flera utsedda fotografer. Nästa gång ska vi komma ihåg att ta fler foton 
framifrån vid prisutdelningarna osv för att säkra att prisutdelare och pristagare mer tydligt 
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syns i bilden. (Det är alltså bra att ha ett ”poseringsmoment” motsvarande det som finns vid 
stora tävlingar). 

• Övrigt: Det kan vara bra att i förväg ha utsedda hejaklacksledare utspridda på läktarna. Gärna 
även intränade hejarramsor eller utskrivna lappar med hejarramsor. Detta kan ge mer energi 
och delaktighet från läktaren. Samtidigt är det viktigt att det är tydligt klargjort när man får 
och inte får låta från läktarna, för att inte skrämma hästarna.  

 
Politikerna: Generellt sätt var de mycket positiva och tyckte det var kul att vara delaktiga.  
  
Stort tack till ungdomssektionen och Agnes som höll ihop invigningen och aktiviteter kring den. 
 

§ 6  FIKA MED STYRELSEN 2/9 
Terminens första ”Fika med styrelsen” gjordes av Sara, Agnes och Sussie. Det var en trevlig och 
givande lördag. Samtalen var dock i princip enbart med de seniorer som rider på lördagar.  
 
Vid fikat framkom i dialog med klubbens medlemmar följande:  
• Önskemål om teoritillfällen om hästvård. 
• Önskemål om "simpla clinics” där en eller flera av ridskolans medlemmar eller personal rider 

och utför olika dressyrmoment medan Björn eller annan ridlärare kommenterar vad som är 
rätt, vad som är fel och vad som kan göras bättre. 

• Det är viktigt med teori på ordinarie ridlektioner så att ryttarna får bra kännedom hur man 
rider på ett korrekt sätt.  

• Trafiksituationen på Järvavägen togs upp med liknande kommentarer och förslag som 
styrelsen tidigare noterat (denna punkt ligger redan i styrelsens årsplanering). 

 
Ungdomssektionen berättar att de brukar lägga in teori om hästvård i adventskalendern. Det 
beslutas att vi under 2023 kommer göras ett försök att sprida kalendern i fler 
kommunikationskanaler, så att både juniorer och seniorer kan ta del av innehållet. USEK kommer 
även att undersöka möjligheten att inkludera ”simpla clinics” i årets adventskalender. 
 

§ 7  MEDLEMSAVGIFTER OCH LOK-STÖD 
LOK-stödet för VT 2023 (både statligt och lokalt) är registrerat klart och godkänt. Johanna 
informerar att hon fick med fler aktiviteter än vad vi tidigare beslutat, vilket är jättebra! Det 
innebär att det endast var extraridningen under loven som inte kom med i rapportering.  
Från och med hösten 2023 har ridskolan ansvaret för att göra all digital närvarorapportering (dvs 
det som är underlaget till ansökan för LOK-stöd). De verkar dock ännu inte ha kommit igång med 
detta. Johanna kommer följa upp för att säkra att ridskolan kommer igång ordentligt. 
 
Lena har fått medlemsregistret med 523 medlemmar från ridskolan. Synken mellan ”Min ridskola” 
och ”IdrottOnline” fungerar fortfarande inte som det ska. Lena kommer följa upp på detta. Hon 
kommer också säkra att ridskolan skickar ut inbetalningskort till alla tidigare medlemmar och inte 
bara till de som har lektionstid/ridhuskort. 
 

§ 8 RIDSKOLAN INFORMERAR 
Björn ger en uppdatering om hästarna: Giglorious behandlas för hovböld och Märta för 
bihåleinflammation. Lady Lord har fått tagit det lugnt efter betet. I princip all regnskåll och mugg 
är borta hos de hästar som fick det under betet. Krokus är på de vida ängarna med alla sina 
kompisar.  
Övrig information ligger under §10, Fastighetskommittén.  
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§ 9 TÄVLINGSKOMMITTÈN  
Agnes informerar att det nya tidtagarsystemet har blivit levererat och kommer succesivt börja 
användas på kommande tävlingar. 
 
Jessica informerar att de två nya hindren har blivit levererade. Eftersom det tidigare 
beslutsunderlaget från år 2022 för hinderköp inte kan hittas, tar styrelsen ett retroaktivt beslut 
och godkänner inköpen av de 2 hindren.  
Nina informerar om nya regler kring vikten på bommar: Den översta bommen får inte väga mer än 
12 kg. Det finns alltså behov av att väga tävlingsbommarna innan nästa lokaltävling för att säkra 
att de uppfyller regelverket. Styrelsen beslutar att godkänna inköp av nya bommar om detta skulle 
behövas pga. detta nya regelverk. 
 
Nina ger en statusuppdatering inför lokaltävlingarna i dressyr (1/10) och hoppning (10/8). Det 
konstateras att någon ytterligare städdag inför tävlingarna inte är inplanerade, men att vi kan 
lägga ut inlägg på Facebook för att välkomna medlemmar att ta egna initiativ till att plocka upp 
skräp, beskära buskar/träd osv. En översyn av högtalarsystemet gjordes av Sara inför 
invigningsshowen. Därför föreslogs att tävlingskommittén har en dialog med Sara inför kommande 
tävlingar.  
 
Datumen för alla höstens klubbtävlingar, lokaltävlingar och Eva-träningar ligger nu i kalendern på 
hemsidan. Även datumet för Luciafirandet ligger där (den 17 december).  
Nina informerar att vårens lokaltävling är planerad till den 5 maj 2024.  
 

§ 10  FASTIGHETSKOMMITTÉEN 
Björn informerar att: 
• Belysningen i utrymmet upp till höskullen är förbättrat. Detta behövdes eftersom alla 

stallredskap nu förvaras där efter att ombyggnationen av boxarna.  
• Belysningen i det gamla stallet börjar fallera. Lysrören är av en gammal modell och kan inte 

längre bytas ut. När ett lysrör ger sig, behövs alltså hela armaturen bytas ut. Byten till led-
armatur kommer genomföras succesivt. 

• Den här veckan kommer flera kontroller att genomföras av olika instanser; Årlig statuskontroll 
av tekniska anläggningar Besiktning av de nya boxarna; Besiktning av hagarna.  

 
Sussie kommer se över stängningsmekanismen av de nya boxarna, för det har varit vissa problem 
med dörrarna. 
 
Låset på dörren mellan ridhuset och cafeterian på övervåningen i det gröna ridhuset är nu fixat. 
Tack Lennart!  
 
Vid nyinvigningen av ridhuset fick Sara en direkt fråga från politikerna om vilket större projekt 
som ridklubben härnäst skulle vilja genomföra. Hon var inte förberedd för detta, utan fick 
improvisera. Hon valde att ta upp idén om att bygga om delar av den vänstra läkaren i det gula 
ridhuset till ett omklädningsrum, eftersom detta är något som diskuterats under en längre tid. Hon 
sa att det vore önskvärt om staden inom en hyfsad kort framtid skulle kunna utreda om det i 
huvudtaget är möjligt eller inte. Sedan kan man diskutera finansiering och tidsplan. 
 
Jessica informerar att krokar i omklädningsrummet i gröna ridhuset och anslagstavlan i 
receptionen nu är uppsatta. Lennart kommer hjälpa till att skruva upp ytterligare några småsaker. 
Jessica har börjat planera flytten av skåp i omklädningsrummet (gröna ridhuset) enligt 
brandsäkerhetsdirektiven. Innan flytt kommer Carina prata med de som har dessa skåp.  
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Det beslutades att klubben inte kommer att använda de 9 begagnade småskåp som en förälder 
erbjudit klubben. Istället kommer en total inventering av skåp och skåpsbehov göras i dialog med 
Carina, och andra alternativa lösningar kommer att tas fram och utvärderas. 
 
Sussie, Agnes och Sara kommer hjälpas åt att slänga kyl och frys och övrigt material som finns i 
transporten. 
  
Sussie informerar att elfelet som triggade säkringen i köket nu är fixat. Detta krävde dock att man 
kopplade bort en lampa i köket. Eventuellt behöver detta ses över. 
 
Motion hörslinga/alternativ lösning med högtalare: Sara planerar att koppla upp Björns mikrofon 
mot stora högtalarsystemet lördagen den 7 oktober. Då får motionären möjlighet att utvärdera om 
detta är en fullgod lösning. 
 

§ 11 SAMARBETE SOLNA STAD 
Vår fastighetskommitté brukar normalt ha regelbundna avstämningar med representant från Solna 
stads fasthetsavdelning. Vid förra styrelsemötet informerade fastighetskommittén att de dock inte 
planerar nytt möte med staden förrän Caroline är tillbaka, eftersom mötet med hennes ersättare 
inte fungerade tillfredsställande. Detta skulle dock innebära att det inte blir något möte förrän 
tidigast Q1 2024.  
Samtidigt står det i det nya avtalet med Solna stad att klubben ska ha regelbundna avstämningar 
representant från kultur- och fritidsnämnden (snarare än fastighetsavdelningen). Det kan därför 
vara bra att vi nu ser över mötesstrukturen för att säkra att vi både uppfyller avtalskraven och 
möter våra egna behov. Styrelsen beslutar att Sara tar ny kontakt med Rickard Jonsson (ansvarig 
för fritidsanläggningar inom Kultur och fritid) om detta. 
 

§ 12  USEK 
Årets adventskalender håller på och planeras. Enligt beslut i § 6 kommer USEK undersöka 
möjligheten att inkludera ”simpla clinics” samt att vi under 2023 kommer göras ett försök att 
sprida kalendern i fler kommunikationskanaler, så att både juniorer och seniorer kan ta del av 
innehållet. 
 
Enligt tidigare styrelsebeslut har Agnes försökt ta kontakt med Pantamera för att bättre förstå hur 
klubben kan få pengar nu när klubben är registrerad hos dem, men hon kommer inte längre.  
Annette kommer hjälpa Agnes att hitta mer information om detta. 
 
Första Pluggstugan är genomförd. Den hade ca 10 deltagare och fungerade bra. Nästa Pluggstugor 
kommer genomföras 15/10 + 12/11 + 17/12. 
 
Baldi och Lakej utsågs till Stallbästis 2023. De fick sina priser under invigningsshowen  
 
Agnes har enligt tidigare beslut varit i kontakt med RedLocker och fått en offert för 
Mensskyddsautomater. De kostar 3000kr/styck och rekommendationen är att vi köper in 2 
stycken. Påfyllning genom RedLocker kostar 195kr/gång.  
Sara och Agnes lyssnar med Mona om hon är okej med att fylla på mensskyddsautomaten. Vi 
beslutar att köpa in 2 stycken automater under förutsättning att Mona tar på sig arbetet att fylla 
på dem.  
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§ 13 UTBILDNINGSKOMMITTÉN  
Värdegrundsutbildning 
Värdegrundsutbildningen genomfördes av Stockholm ridsportförbund den 9/9, totalt deltog 22 
personer, av dessa var 14 anmälda.  Utbildningen gick bra och uppskattades av de närvarande. 
Det konstaterades att det är viktigt att även ridskolans personal deltar vid eventuella framtida 
utbildningar. Ridsportförbundet uppskattade att vi hade allt praktiskt på plats.  
Efter en presentation gjordes en gruppdiskussion kring 6 frågor. Agnes har skrivit ner alla 
anteckningar, så att vi kan analysera utfallet och arbeta med dessa framåt. Vid summeringen 
konstaterades dock att det allra viktigaste är att vi alla hälsar på och bekräftar varandra. Detta 
gäller både vuxna, personal, barn och ungdomar.  
 
Ridskolan måste bli bättre på att informera och att ha en dialog med klubben om det händer 
något, så att klubben kan finnas med i dialogen med medlemmar och ridskolan. 
 
Nästa steg är den workshop som ridsportförbundet kommer att genomföra tillsammans med 
USEKs medlemmar den 19 september. Annette ansvarar för det praktiska och kommer hälsa 
välkomna till workshopen. Sara hjälper henne att skapa upp en digital anmälningslista. 
 
Ovan utbildningstillfällen är början på vårt värdegrundsarbete. Hur fortsätter vi? Annette tar fram 
förslag och skickar detta till styrelsen inför nästa styrelsemöte.  
 

HLR-utbildning inkl första hjälpen: 26/9 + 28/9 
Annette stämmer av med usek som hjälper till med fika inför HLR-utbildningen. Annette ansvarar 
för anmälningar, det praktiska (t ex att projektor fungerar och finns tillgänglig) samt skickar ut 
påminnelser inför utbildningstillfällena.  
 

Clinic: Sitsträning slutet av oktober/början av november 
Annette har varit i kontakt med Lotta Sinnerman, som hon har fått rekommenderat från andra 
ryttare. Lotta är ridlärare och driver företaget Equipage. Hon kostar ca 2500kr/hr.  
 

§ 14 HEMSIDA + KOMMUNIKATION 
30ex av informationsbroschyren ”Ny till stallet” har tryckts upp och lämnats till receptionen, men 
vi vet inte hur många som har delats ut. Det återstår fortfarande att laminera ett exemplar och 
hänga upp på anslagstavlan. Texten på hemsidan är ännu inte uppdaterad. 
 
Sara kommer uppdaterat behörigheterna till Facebook-sidan så fort hon kommer ihåg sitt 
lösenord.  
 
Lena och Sara kommer att uppdatera hemsidan när de får info från tävlingskommittén och 
personalen. 
 
Karin och Agnes har bekräftat att brevlådorna sitter på ett bra ställe. Karin har satt upp skyltar på 
den röda och gröna brevlådan. 
 

§ 15  EKONOMI 
Karin har inför mötet informerat om följande: 
Alla medlemsavgifter har kommit in och att det idag inte finns några obetalda medlemsavgifter.  
Bra jobbat ridskolan! Ridskolan kommer dubbelkolla ett 20-tal medlemmar så att de har betalat 
både för 2022 och 2023. 
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Alla fakturor på hästhyra har nu kommit från ridskolan (det saknades tidigare för WE HT 2022 
samt en av vårens tävlingar).  
Larmfakturor går för närvarande via kommunen och ridklubben till ridskolan. Karin har tagit 
kontakt med Solna stad för att se om de kan gå direkt från vaktbolaget till ridskolan. 
 

§ 16  ÅRSKALENDARIUM INKL STYRELSENS ATT-GÖRA LISTA 
Hjärtstartare är inköpt. Sara kommer få hjälp av Lennart med att sätta upp den i det gröna 
ridhuset. 
 
Lena kommer kalla Agnes och Susanne till ett avstämningsmöte för att styra upp 
medlemsenkäten. Hon kommer återrapportera på kommande styrelsemöte.  
 

§ 17  VAD VILL VI KOMMUNICERA?  
För närvarande är det inget annat än det som nämnts ovan som behöver kommuniceras ut till 
klubbens medlemmar. ”Ordförande informerar” genomförs därför först efter nästa styrelsemöte i 
oktober. 
 

§ 18 ÖVRIGA FRÅGOR 
Om det finns någon medlem som har möjlighet att komma och klippa i buskar och träd runt 
ridhusen är det varmt välkommet (se § 9). 
 
Inga fler inkomna övriga frågor. 
 

§ 19 KOMMANDE MÖTEN 
9 oktober 18-19.30 
13 november 18-19.30 
11 december 18-19.30 
 

§ 20 MÖTETS AVSLUTANDE 
Sara Skullered förklarade mötet avslutat. 
 
 
Vid protokollet: 
 
 
Sofia Lundberg 

 
 
 
 

  Justeras: 

  Ordförande 

 

  Sara Skullered 

 

Justeringsperson 

 

Lena Erneling  
 


